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Als alternatief voor de Roodwit-flitsen introduceren wij hier onze eerste editie van de Nieuwsflits. De 
Nieuwsflits is een nieuwsbrief die 4 x per seizoen zal uitkomen en waarin we verschillende nieuwtjes en 
bijzonderheden uitlichten. Hij wordt niet zoals de Roodwit-flitsen hard copy thuis bezorgd, maar zal in 
digitale vorm op onze site te lezen zijn en wordt in een kleine oplage afgedrukt en beschikbaar gesteld in 
de kantine om mee te nemen, mocht je toch de voorkeur hebben om de fysieke versie door te bladeren.

De nieuwe Flits wordt samen gesteld door Jan Broekman, Truus Hopman, Nienke Jansen en Jans van Bergen. 
Heb jij een leuk verhaal, foto of andere input voor de invulling de nieuwsbrief? Stuur dan een mail naar: 
redactie@achates.nl.

Jans van Bergen

Beste voetbalvrienden, we hebben goed nieuws! 
De afgelopen maanden is er gezocht naar een 
potentiële nieuwe locatie voor ons sportpark 
en deze is gevonden. Het college heeft 16 mei 
het besluit genomen over de verwerving van de 
gronden voor de verplaatsing van Achates. Als 
Achates zijn we hier ontzettend blij mee.

‘De komende tijd gaan we samen met de 
werkgroepen die bestaat uit leden van Achates 
verder invulling geven aan de locatie en het 
clubhuis. Ook onderzoeken we de mogelijkheden 
voor de exploitatie van een half kunstgrasveld 
samen met VIOS.’

Voor alle inwoners van Ottersum worden twee inloopbijeenkomsten gehouden, op woensdag 24 mei en 
dinsdag 30 mei 2023. Beide avonden vinden plaats in de kantine van Achates en zijn van 19.00 – 21.00 uur.

Om jullie verder te informeren over de verplaatsing van Achates, vindt op donderdag 15 juni 2023 om 19.00 
uur voor Achatesleden een ledenbijeenkomst plaats. Je kunt je hiervoor aanmelden via secretariaatAchates@
gmail.com. Lees het bericht voor Achatesleden op www.achates.nl/lob-van-gennep en het gehele persbericht 
op www.lobvangennep.nl.

Stand van zaken LOB van Gennep



Jubilarissen

Sponsor van de maand: 
Stan Verwaaij Haagplanten
Sinds 2020 is de jonge ondernemer Stan Verwaaij 
bordsponsor bij V.V. Achates. Via de webshop 
www.stanverwaaijhaagplanten.nl is het mogelijk 
om haagplanten te bestellen die rechtstreeks van 
professionele vakkwekerijen komen. Een kortere route 
tussen producent en consument bestaat niet! Zo blijft 
de keten kort, sluiten we de handel uit, houden we de 
kwaliteit hoog en betaalt u een eerlijke prijs voor het 
product. Stan Verwaaij Haagplanten is gespecialiseerd 
in wintergroene haagplanten. Het assortiment bestaat 
uit diverse soorten laurier, taxus, thuja, ilex en photinia.

V.V. Achates feliciteert haar jubilarissen:
Kay van Elst 25 jaar, Patrick van Dinther 40 jaar, Paul van der 
Stap 50 jaar, Geert Jan Winnen 50 jaar, Ben Konings 60 jaar, 
Hans Hermens 60 jaar en Dion Weijers 70 jaar!

Helaas konden Piet Hopman 50 jaar, Theo Arts 60 en Piet 
Hopman 60 jaar lid, niet aanwezig zijn bij de huldiging, ook 
zij gefeliciteerd!



Bloemenactie moederdag

Bestuurslid Sjoerd
Graag informeren wij jullie over het toetreden 
van Sjoerd Giesbers bij ons bestuur van v.v. 
Achates. Sjoerd gaat Niek Michels opvolgen als 
bestuurslid voor de senioren aangelegenheden. 
Niek blijft betrokken bij het bestuur maar zal 
zich meer gaan bezighouden met de potentiële 
nieuwe accommodatie van onze vereniging 
(LOB van Gennep). Wij zijn erg blij met het 
toetreden van Sjoerd. De officiële benoeming 
zal bij een volgende ledenvergadering 
geagendeerd worden.

De bloemenactie voor 
moederdag was dit jaar weer een 
groot succes. Er werd ongeveer € 
2300,- opgehaald voor de club. 
Een vaste organisatie, bestaande 
uit Patrick, Peter, Geert en Wouter 
geeft na 15 jaar het stokje door. 
Organisatie, bedankt voor deze 
jaren inzet! Ook grote dank naar 
alle enthousiaste vrijwilligers 
die geholpen hebben met de 
bloemenactie.



Samenwerking NEC
Goed nieuws!

Begin deze week is de samenwerkingsovereenkomst tussen Achates en NEC Nijmegen ondertekend. Voor 
Achates trainers, spelers en bestuursleden biedt dit vele voordelen, zoals het bijwonen van webinars, 
trainingsmomenten (bijvoorbeeld Train de Trainer), opvragen van oefenstof en nog veel meer. Aan de 
andere kant worden de lijntjes korter vanuit de talentenherkenning van NEC naar ons toe. Spelers van 
Achates kunnen uitgenodigd worden door NEC om mee te komen trainen, terwijl ze in de tussentijd 
gewoon voor Achates actief blijven. Op deze manier blijft de ontwikkeling voor spelers optimaal verlopen 
en zit daar een goed begeleidingstraject aan vast.

Mocht je vragen hebben over de samenwerking, stel deze gerust aan Luca Janssen, Bas Thijssen of Kevin 
Nefkens



Overtuigende winst tijdens 
seizoensafsluiting tegen Gassel
Achates won met 4 - 0 de laatste thuiswedstrijd tegen Gassel 1 en is nu zeker van handhaving in de 4e 
klasse. Na afloop werd deze zonnige dag  feestelijk afgesloten tijdens de seizoensafsluiting en werd de 
speler van het jaar uitgeroepen: Bas Thijssen! 

(foto’s : Peter Gommans)



“Bij streekderby’s van het eerste elftal waren er meer dan duizend toeschouwers.”

Ruim zeventig jaar is Toon van Baal lid van Achates. Het is een mooie aanleiding om ook met hem 
terug te blikken op zijn actieve periode bij de voetbalclub. De afspraak staat genoteerd.
Het is een korte wandeling naar zijn woning, want Toon en ik zijn bijna mijn hele leven al buren.
We maken eerst kennis met onze nieuwe buurtgenoot, hondje Tippy, terwijl zijn vrouw Coby voor 
koffie en thee met een koekje zorgt. Even later zitten we met z’n vijven onder de lamp aan de 
ronde tafel, ook mijn partner is van de partij. Tippy zit veilig bij Toon op schoot, zijn oren gespitst. 
Ook hij wil blijkbaar niets missen van de belevenissen van zijn baasjes.

Eind jaren veertig wordt Toon lid van Achates,
het voetbalveld ligt dan achter de bebouwing 
van ’t Stepke in de Niersvallei.

Hoe oud was je, Toon, toen je lid werd?
“Ik was ongeveer twaalf jaar. Als ik het me 
goed herinner, mocht je in die tijd pas lid 
worden vanaf je tiende of zelfs pas vanaf je
twaalfde jaar.”

Voetbalde je vaak?
“Ja, zeker. Ik vond het leuk om te voetballen. 
’s Morgens ging ik verplicht om half acht naar 
de zogenoemde kindermis, die tot acht uur 
duurde. Ik ging altijd naar de kerk, want het 
kerkbezoek stond bovenaan op mijn
schoolrapport en daar kreeg ik dus een 
rapportcijfer voor. Daar wilde ik toch wel een 
tien voor halen. Vijf over acht was ik dan 
achter ’t Stepke al aan het voetballen. Ruim 
een half uur later stopte ons spelletje en 
gingen we naar school; om kwart voor negen 
begon onze les. En ’s middags waren we 
weer achter ’t Stepke aan het voetballen.
Bijna iedereen speelde op klompen. Ik zie het 
nog zo voor me. Bij de deur van het 
klaslokaal stond een hele rij. 
Door het spelen op klompen kregen we wel 
een goede lichaamsbeheersing.
Het waren felle spelletjes tussen de Aaldonk 
en de Panoven. De jongens uit Ottersum 
hoorden bij de Aaldonk en de jongens van de 
Nijmeegseweg, zoals Leo Linders, hoorden 
bij de Panoven. Ik hoorde ook bij de 
Panoven. Wij wonnen bijna altijd, maar dat 
kwam vooral door topvoetballer Sjaak Nas
van de Hoevensestraat.

Op een gegeven moment was meester Van 
Rens die felle spelletjes beu en moesten we 
voortaan partijtje kiezen. Bij de aftrap liepen 
dan twee spelers voetje voor voetje naar 
elkaar toe, en wie als laatste de voet kon
plaatsen, won de aftrap. Die mocht als eerste 
een speler kiezen en altijd hoorde je dan de
naam van Sjaak Nas. Wie Sjaak in de groep 

had, was altijd de winnaar van het partijtje.
Dat partijtje kiezen hielden we snel voor 
gezien en we gingen weer op de oude voet 
verder.

Met de jongens uit de buurt voetbalden we bij 
ons thuis vaak tussen twee schuren. De 
schuurdeuren dienden als goal. We waren 
toen ongeveer veertien jaar. Wat waren we 
fanatiek. Met bezweet gezicht schoten we op 
de goals.”

Hadden jullie een voetbaltenue?
“De club had in die tijd nog geen officieel 
tenue. We hadden in principe wel eenzelfde 
kleur shirt, maar bij het wassen ging er thuis 
wel eens iets mis.
Bij Achates speelde ik voor het eerst op 
voetbalschoenen.
Als we bij Ebbers aan de Aaldonksestraat in 
de wei voetbalden, had ik een voetbalschoen 
van Hein Ebbers aan. Hij was een 
linksbenige speler en ik was rechtsbenig. Dan 
kreeg ik zijn rechter voetbalschoen en hij 
speelde op zijn linker voetbalschoen. Aan de 
andere voet droegen we een gewone 
schoen. 
Alleen tijdens de competitie speelden we op 
voetbalschoenen.”

Hoe reisden jullie naar een wedstrijd?
“We gingen op de fiets naar de wedstrijden. 
We speelden bijvoorbeeld ook tegen 
Siebengewald. We vroegen Frans Wientjens 
uit Ven-Zelderheide, onze leider, dan vaak of 
we er bijna waren. In onze ogen kwam er 
geen eind aan die weg. Ik fietste op een grote 
damesfiets. Het fietszadel zat niet op de 
oorspronkelijke plaats, maar was een stukje 
naar beneden op de buis bevestigd. 
Bovendien waren er op de trappers grote 
houten klossen geplaatst.”

Interview Toon van Baal



Waren er kleedgebouwen bij de velden?
“Bij Thei Hendriks was ons kleedgebouw. In 
de vierde klasse moest je bijvoorbeeld in 
Blitterswijck voetballen. 
Ik vergeet de man nooit meer die met een tuit 
water op zijn fiets op het voetbalterrein stond. 
Daar konden we ons wassen. Een douche 
heb ik op de sportvelden niet gekend.”

Toon van Baal: bovenste rij, tweede van 
rechts

In welke elftallen heb jij gespeeld?
“Met mijn broer Sjaak speelde ik in het eerste
elftal. Bij streekderby’s waren er meer dan 
duizend toeschouwers. In 1962 werden we 
kampioen onder leiding van trainer Jan 
Vullings. De kampioensfoto uit Tienray heeft 
een plaats in de keuken aan de muur.  
Ik heb ongeveer zeven jaar in het eerste elftal 
gespeeld. Een bus van taxibedrijf Vullings
bracht ons naar de wedstrijden.
Terug in Ottersum ging ik nooit mee naar Thei 
Hendriks. Ik zorgde voor dieren; zij waren 
aan mij gewend en daarom kon ik dat moeilijk 
aan anderen overlaten.
Tijdens mijn dienstplicht op de vliegbasis 
Soesterberg speelde ik met profvoetballers bij 
het Sqadron elftal.
Ik was daar bij de bewaking ingedeeld, de 
LBK (Luchtmacht Bewakingskorps). Om het 
andere weekend moest ik op de kazerne 
blijven en daarom was voetballen in het 
eerste team een lastig verhaal.
21 maanden ben ik in Woensdrecht  geweest. 
Ik vond het daar maar saai, maar de natuur 
was prachtig.
Had een ander team in die periode een 
speler nodig, dan  was ik altijd bereid om in te 
vallen. Ik was een felle speler. Ik speelde 
linkshalf, later speelde ik als laatste man,
maar daar was ik niet zo blij mee omdat ik 
niet zo groot ben. Daarna heb ik af en toe op 
zaterdag bij de veteranen meegespeeld. Dat 

was lastig te combineren met het bedrijf en 
daarom stopte ik daarmee.
Door het voetballen ken ik veel mensen en 
dat komt zeker door de elftalcommissie. Met 
Hen Koks en Jan Hopman maakten wij op 
donderdagavond de opstellingen van de 
seniorenteams.

Toen ik met voetballen stopte, werd Ik leider 
van het derde elftal en daarna van het 
tweede. Met het derde elftal zijn we 
verschillende keren kampioen geworden. Op 
een gegeven moment zeiden de spelers voor 
de grap wel eens ‘oude’ tegen mij. Dat voelde 
zo’n beetje als een hint. Op mijn 45ste ben ik 
dan ook gestopt. Ik vond het plezierig om met 
de voetballers om te gaan. Als ik spelers uit 
die periode tegenkom, is er altijd tijd voor een 
praatje. 
Vorig jaar gaven wij een feest. Die dag spelde 
Coby de speld van mijn 70-jarig lidmaatschap 
van Achates op mijn revers. Inmiddels ligt die 
weer veilig in de kast.”

Volg je voetbalcompetities?
“De competitie van Achates volg ik niet meer,
de landelijke competitie nog een beetje. Het 
boeit me niet meer, maar zo af en toe kijk ik 
nog wel een wedstrijd op tv. 
Er gaan miljoenen om in het voetballen en ik 
vraag me af waarom die voetballers zo veel 
moeten verdienen. Het is echt niet goed voor 
hun welzijn. Verslavingen liggen op de loer. 
Tegen die hoge salarissen in het buitenland 
kan Nederland niet op. En dan die hoge 
transferbedragen. Ik heb er niets mee.”

Heb je een hobby, Toon?
“Ik fiets graag met mijn vrouw Coby. Soms 
gaan we bijvoorbeeld naar Siebengewald of 
een andere plaats, maar we fietsen ook 
regelmatig naar familie, vrienden en oude 
bekenden. 
Gelukkig kan Tippy nu met ons mee, want we 
laten hem niet alleen thuis. Jan Roelofs uit 
Ven-Zelderheide zorgde voor de bevestiging 
van een hondenmand op de fiets. We zijn blij 
dat Tippy nu veilig met ons mee kan. 
Bovendien zit hij warm in zijn mand want 
Coby heeft een jas voor hem gebreid.”

Als ik Toon en Coby nu op de fiets zie, weet 
ik dat ook Tippy niet ontbreekt. Een mooi 
gevoel, want ook hij heeft mijn hart gestolen.

Truus Hopman.
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